
1 
 

ZAB.0002.9.2024 

Protokół nr VII/24 
z VII  Sesji Rady Powiatu we Włocławku 

z dnia 29 listopada 2024 roku  
 
 

1) Otwarcie obrad VII Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Dawid Andrzej Dalmann – Przewodniczący Rady w dniu 29 listopada 2024 r. o godz. 
10:08 otworzył obrady VII Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Powitał Panie i Panów 
Radnych, Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Pana Karola Matusiaka – 
Wicestarostę, Panią Małgorzatę Kręcicką – Sekretarza Powiatu, Panią Jolantę Sakowską - 
Skarbnika Powiatu. Panią Annę Jackowską – Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we 
Włocławku oraz przedstawicieli środków masowego przekazu, a także wszystkich obecnych 
na sali obrad.  
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie 
powiatowym, obrady rady powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać 
się ze stosowną informacją zamieszczoną w BIP oraz na tablicy ogłoszeń dotyczącą ochrony 
danych osobowych.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

2) Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  Przewodniczący Rady stwierdził, że 
aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 20  radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi wymagane quorum, a zatem obrady są 
prawomocne. 
Wydruk obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
3) Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie ewentualnych wniosków 

w sprawie jego zmiany.   
 
Przewodniczący Rady powiedział, że VII Sesja Rady Powiatu we Włocławku została 
zwołania w trybie art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym, na wniosek zarządu 
powiatu. Starosta przekazał uchwałę nr 55/24 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 
26 listopada 2024 r. w sprawie zwołania sesji Rady Powiatu we Włocławku zawierającą 
ustalony porządek obrad oraz projekty uchwał Rady Powiatu i materiały dotyczące realizacji 
tego porządku. Sesja została zwołana na dzień przypadający w ciągu 7 dni od dnia złożenia 
wniosku. Wniosek został doręczony w dniu 26 listopada 2024 r. Przewodniczący 
poinformował, że zwołanie Sesji w tym trybie wyłączyło wymóg posiadania przez projekt 
uchwały opinii odpowiedniej komisji rady, o czym stanowi paragraf 30 ust. 2 Statutu 
Powiatu. Przewodniczący Rady poinformował, że do zmiany porządku obrad sesji zwołanej 
na wniosek Zarządu Powiatu, stosuje się przepis art. 15 ust. 2, co oznacza, że Rada Powiatu, 
w trakcie sesji, może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu Rady, z tym, że dodatkowo wymagana jest zgoda wnioskodawcy 
(art. 15 ust. 8). W przypadku braku takiej zgody, wniosek staje się bezprzedmiotowy i nie 
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podlega głosowaniu. Stosownie do przepisów paragrafu 17 ustęp 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego – z wnioskiem o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad może wystąpić 
radny, komisja, klub radnych, zarząd, starosta. Wniosek powinien zawierać uzasadnienie 
faktyczne.  
Przewodniczący Rady poinformował, że Zarząd Powiatu pismem z dnia 29 listopada 2024 r.  
wniósł o  uzupełnieniu porządku obrad  o: 

- autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 – 2040  
(tekst jednolity); 

- autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2024 (tekst jednolity). 

Wniosek oraz uzasadnienie faktyczne radni otrzymali w dniu sesji (załącznik nr 3).  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem punktu 
10 zmienionego porządku obrad VII sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 
lata 2024 – 2040 (tekst jednolity).  
Poprosił  o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu  postanowiła o uwzględnieniu w porządku 
obrad autopoprawki do projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady przystąpił do  procedury głosowania nad uzupełnieniem punktu 11 
zmienionego porządku obrad VII sesji o autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2024 (tekst jednolity).  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnienie 
w realizowanym porządku obrad autopoprawki  do projektu uchwały.   
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
VII  sesji? 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma wniosków, to informuje, że porządek 
obrad składa się z 13 punktów i przystąpił do realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu sesji radni otrzymali porządek obrad VII sesji 
uwzględniający wniosek o zmianę porządku obrad (załącznik nr 6 do protokołu).  

 
4) Przyjęcie protokołu nr VI/24 z dnia 29 października 2024 roku. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad VI Sesji, który był do wglądu 
w Wydziale Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa oraz w Biuletynie Informacji 
Publicznej. Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
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Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, to 
stwierdził, że rada powiatu przyjęła protokół nr  VI/24 z dnia 29 października 2024 roku. 
 
5) Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
29 października 2024 r. do dnia 14 listopada 2024 r. Sprawozdanie Starosty 
Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 15 listopada 2024 r. do 
dnia sesji.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym Rada Powiatu rozpatruje sprawozdania z działalności zarządu, w tym 
z działalności finansowej. W dniu dzisiejszej sesji radni otrzymali sprawozdanie Starosty.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych - czy mają uwagi do przedstawionego sprawozdania?   
Radny Robert Pawłowski zadał pytanie w sprawie posiedzenia zarządu z dnia 29.10.2024 r. 
– przyjęcie standardów zimowego utrzymania dróg na odcinkach dróg powiatowych 
przejętych od Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego. Czy jest podpisana umowa 
z wykonawcą? Jest aneks do umowy na rozbudowę drogi powiatowej Brześć Kuj. – Humlin 
z realizacji zamówienia publicznego. Czy są tu kwestie proceduralne, administracyjne 
spowodowały przedłużenie realizacji zadania czy wykonawcy projektu na etapie uzgodnień 
czy innych spraw? 
Starosta Włocławski odpowiedział na pierwsze pytanie i powiedział, że został przyjęty drugi 
standard utrzymania dróg, taki jaki dotyczy wszystkich miejskich odcinków w przebiegu dróg 
powiatowych. Ta droga została przekazana w terminie po tym, jak został ogłoszony 
pierwotny przetarg na zimowe utrzymanie dróg. Dokonano uzupełnienia tego zamówienia. 
Został wyłoniony wykonawca, z którym została podpisana umowa, która już obowiązuje. Na 
drugie pytanie – pan starosta powiedział, że został aneksowany termin wykonania 
dokumentacji projektowej na drogę Humlin – Brześć Kuj. w związku z przedłużającymi się 
procedurami uzgodnień z Wodami Polskimi i uzyskaniem decyzji środowiskowej.  Jest to 
stosunkowo długi odcinek drogi 5-6 km.  Nie wynika to z winy wykonawcy, nie było 
możliwości złożenia wniosku o dofinansowanie budowy drogi w roku 2024, dlatego też jeżeli 
uzyska się dokumentację w roku 2025, to będzie się dokonywać analizy w sprawie 
pozyskania środków zewnętrznych na to zadanie. Koszt inwestycji będzie pewnie dość 
wysoki i na pewno bez pozyskania dofinansowania zewnętrznego tego zadania nie będzie się 
rozpoczynać. Pan starosta liczy na to, że pojawią się możliwości dofinansowania 
zewnętrznego na tą inwestycję.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 29 listopada 2024 r. przyjęła 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu i Sprawozdanie Starosty Włocławskiego.  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
29 października 2024 r. do dnia 14 listopada 2024 r. stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 15 
listopada 2024 r. do dnia sesji stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
6) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia  „Programu współpracy 
powiatu włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na 2025 rok”. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy uchwalenia na rok 2025 
programu współpracy powiatu włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
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podmiotami, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego. 
Do projektu uchwały dołączony jest załącznik zawierający postanowienia zawarte w dwunastu 
rozdziałach.  
Przewodniczący poprosił Panią Barbarę Kaźmierczak – Przewodniczącą Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pani Barbara Kaźmierczak – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformowała, że Komisja Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na 
posiedzeniu w dniu 27 listopada br. analizowała projekt uchwały dotyczący uchwalenia  
„Programu współpracy powiatu włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na 2025 rok”. Komisja jednogłośnie, 5 głosami „za” zaopiniowała projekt 
uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Robert Pawłowski zgłosił uwagę. Jest to program na rok 2025. W rozdziale 1 par. 1 
ust.1 pkt 2 powinno być 2025 r. a nie 2024. Rozdział 7 – par.7 ust. 1 powinien być – od 1 
stycznia 2025 r. do 31 grudnia 2025 r. a nie jak jest do 2024 r. Rozdział 8 - par. 8 pkt 5 – 
konsultacje programu na rok 2025 – powinien być zapis rok 2026. Rozdział X – par. 10 pkt 1 
– zarząd powiatu do dnia 31 maja – powinien być zapis 2026 a nie 2025 rok. W załączniku nr 
2 – w tabeli w kolumnie – termin realizacji w pkt 1 – zamiast terminu realizacji powinien być 
2026 rok?   
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy.  
Po przerwie   Przewodniczący Rady wznowił obrady rady.  
Przewodniczący powiedział że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystąpił do procedury 
głosowania uchwały wraz z poprawkami zgłoszonymi w trakcie sesji.  
Przewodniczący poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
za – 19 
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 29 listopada 2024 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia  „Programu współpracy 
powiatu włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 
2025 rok” stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 listopada 2024 r. w sprawie uchwalenia  
„Programu współpracy powiatu włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na 2025 rok” stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 
7) Informacja Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 
2023/2024 w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat włocławski. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że stosownie do przepisów art. 11 ust. 7 ustawy z dnia 
14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe - organ wykonawczy jednostki samorządu 
terytorialnego, przedstawia organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego 
informację o stanie realizacji zadań oświatowych tej jednostki za poprzedni rok szkolny, 
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w tym o wynikach egzaminu maturalnego i egzaminu zawodowego. Radni otrzymali 
informację za rok szkolny 2023/2024. 
Przewodniczący poprosił Panią Barbarę Kaźmierczak – Przewodniczącą Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu o przedstawienie prac nad informacją.  
Pani Barbara Kaźmierczak – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformowała, że Komisja Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na 
posiedzeniu w dniu 27 listopada br. analizowała informację dotyczącą stanu realizacji  zadań 
oświatowych w roku szkolnym 2023/2024 w szkołach i placówkach prowadzonych przez 
powiat włocławski. Komisja jednogłośnie, 5 głosami „za” zaopiniowała informację.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożoną informacją. 
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji i jeżeli nie usłyszę głosów 
sprzeciwu, a głosów sprzeciwu nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku 
w dniu 29 listopada 2024 r. przyjęła Informację.  
Informacja Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 
2023/2024 w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat włocławski stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu.  
 
8) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za usunięcie 
pojazdu z dróg położonych na obszarze powiatu włocławskiego i ich parkowanie na 
parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od 
usunięcia pojazdu na 2025 rok.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że radni otrzymali projekt uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości opłaty za usunięcie pojazdu z drogi i wysokości kosztów przechowywania 
usuniętego pojazdu oraz wysokości kosztów usunięcia pojazdów powstałych w wyniku 
odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2025 r. Rada Powiatu w myśl art. 130a ustęp 6 ustawy 
Prawo o ruchu drogowym ustala corocznie, w drodze uchwały, wysokość opłat za usunięcie 
i przechowywanie usuniętego z drogi pojazdu oraz wysokość kosztów powstałych w razie 
odstąpienia od usunięcia pojazdu.  
Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Mariusz Bladoszewski zapytał, ile pojazdów jest przechowywanych na parkingu i czy 
jest możliwość pozbycia się tych pojazdów?  
Starosta Włocławski powiedział, że co do konkretnej liczby samochodów nie udzieli 
odpowiedzi. Odpowiedź zostanie udzielona pisemnie. Problem usuniętych pojazdów z dróg 
jest problemem ogólnopolskim. Zazwyczaj są to samochody zdezelowane. Powiaty muszą 
przeprowadzać skomplikowaną procedurę ich pozbycia. W sytuacji, kiedy znajdują się na 
terenie powiatu należy płacić od nich ubezpieczenie. Pojawiają się pomysły ogólnopolskie, 
aby dokonać zmian przepisów z tym aspekcie. Problemy z pozbyciem się pojazdu i ze 
ściągnięciem kosztów jego utylizacji  i przewiezienia od ich właścicieli jest bardzo trudne. Są 
długie postępowania sądowe, rodzące się koszty z ubezpieczeniem tych samochodów. Powiat 
stara się to robić, jak najmniejszym kosztem, wykorzystując na to tereny PZD, tak aby nie 
płacić dodatkowych kosztów za wynajem parkingu.    
Przewodniczący Rady podpowiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania uchwały.  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
za – 19 
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
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wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 listopada 2024 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie ustalenia stawek opłat za usunięcie 
pojazdu z dróg położonych na obszarze powiatu włocławskiego i ich parkowanie na parkingu 
strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu 
na 2025 rok stanowi załącznik nr 14 do protokołu.   
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 listopada 2024 r.  w sprawie ustalenia 
stawek opłat za usunięcie pojazdu z dróg położonych na obszarze powiatu włocławskiego 
i ich parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 
odstąpienia od usunięcia pojazdu na 2025 rok stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
 
9) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 
i przechowywanie statków lub obiektów pływających w 2025 r. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy ustalenia opłat za usunięcie 
i przechowywanie obiektów pływających z obszaru wodnego powiatu włocławskiego w 2025 
r.   
Przewodniczący otworzył dyskusję nad przedłożonym projektem uchwały. 
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystąpił do procedury 
głosowania uchwały.  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
za – 19 
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 16  do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 listopada 2024 r. została podjęta.  
Projekt  uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
usunięcie i przechowywanie statków lub obiektów pływających w 2025 r.stanowi załącznik nr 
17 do protokołu  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 listopada 2024 r. w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub obiektów pływających w 2025 r. 
stanowi załącznik nr 18 do protokołu  
 
10) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 – 2040 wraz z 
autopoprawką (tekst jednolity). 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr  1 i 2 
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego. W dniu dzisiejszych obrad radni 
otrzymali autopoprawkę wraz z tekstem jednolitym.  
Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. 
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 29 listopada 2024 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz z autopoprawką. 
Poprosił  o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
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za – 19 
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 19  do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 listopada 2024 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 – 2040 stanowi 
załącznik nr 20 do protokołu.  
Autopoprawka wraz z tekstem jednolitym stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 listopada 2024 r, zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2024 – 2040 stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  
 
11) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2024 wraz z autopoprawką (tekst jednolity). 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i wydatków. W dniu dzisiejszych obrad otrzymaliście Państwo autopoprawkę wraz z tekstem 
jednolitym.  
Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.  
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu 
w życie uchwały daty – 29 listopada 2024 r.  
Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz z autopoprawką. 
Poprosił  o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
za – 19 
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 22  do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 listopada 2024 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2024 stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
Autopoprawka wraz z tekstem jednolitym stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 listopada 2024 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2024 stanowi załącznik nr 25 
do protokołu. 
 
12) Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady przypominał, że w ramach realizacji tego punktu mogą być 
wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. 
Przypominam, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, 
który przekazuje je niezwłocznie staroście.  
Przewodniczący zapytał radnych czy chcieliby wygłosić lub złożyć na piśmie do protokołu 
oświadczenie?  
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Radny Robert Pawłowski powiedział, że podczas komisji i sesji była rozmowa o tym, że 
będą podjęte działania mające na celu poprawę bezpieczeństwa na skrzyżowaniach dróg 
powiatowych z nowo wybudowaną obwodnicą Lubrańca. Obwodnica jest otwarta 2 miesiące. 
Od tego czasu było  ok. 30 wypadków. Pan Mariusz Bladoszewski podczas ostatniej komisji 
też tą sprawę poruszał. Te wypadki są coraz bardziej niebezpieczne. Czy odbyło się 
spotkanie, audyt w tej sprawie czy się odbędzie?  
Starosta Włocławski powiedział, że pojawiała się inicjatywa Urzędu Marszałkowskiego do 
przeprowadzenia tego spotkania. Takie spotkanie odbyło się z przedstawicielami samorządu 
województwa, powiatu, gmin, policji, służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo na tych 
drogach. Pojawiły się pewne koncepcje rozwiązania tego problemu. Główny nacisk na 
realizuję zadań ukierunkowany jest na samorząd województwa. Skrzyżowania tych dróg 
zgodnie z ustawą o drogach należą do zarządcy drogi wyższej kategorii. Odpowiednie 
rozwiązania musi zastosować zarządca w postacie zarządu dróg wojewódzkich. Powiat też 
chce podjąć działania na swojej drodze. Została przeprowadzona konsultacja z policją, były 
zadane pytania odnośnie ilości wypadków i jakie widzą rozwiązania. Ustalono 
z przedstawicielami zarządu dróg, że będą dokonane zmiany organizacji poza obrębem 
skrzyżowania. W najbliższym czasie zostaną ustawione znaki ostrzegawcze przypominające 
o zmianie pierwszeństwa, o wypadkach, o zmianie organizacji ruchu. Czynione są ustalenia 
pomiędzy zarządem dróg wojewódzkich a gminą w zakresie zamiany znaków – ustąp  
pierwszeństwa na znaki aktywne.  Powiat poza tym skrzyżowaniem, dokona dodatkowego 
oznakowania, które ma zwrócić uwagę podróżujących, że do tego skrzyżowania się zbliżają, 
że jest zmiana organizacji ruchu. Dwa dni temu starosta przeprowadził spotkanie 
z przedstawicielami PZD. Dwutygodniowy okres to czas, gdzie uda się zatwierdzić 
organizację ruchu. Znaki są już zakupione. Czeka się na działania zarządu dróg 
wojewódzkich  w zakresie bezpośredniego obrębu  skrzyżowania.  
Radny Mariusz Bladoszewski powiedział, że tych zdarzeń, o których mówił radny 
Pawłowski, jest dużo.  Jeżeli chodzi o działania ze strony straży pożarnej to nie było 30, było 
zdecydowanie mniej. Było ich ok. 7. Jeżeli mówi się o bezpieczeństwie, to radny poruszył 
sprawę alarmu na instalacji w Anwilu, gdzie PSP brała udział. Wspólnie na posiedzeniu 
Komisji Administracji ten problem należy poruszyć. Jest potrzeba informacji z tego typu 
zdarzeń. Z Wydziałem Zarządzania nad tym tematem będzie się pracować, żeby te informacje 
związane z bezpieczeństwem publicznym docierały jak najszybciej do mieszkańców – 
celowo, trafnie i w odpowiednich godzinach.  
 
13) Zamknięcie obrad VII Sesji Rady Powiatu.  
 
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady w dniu 29 listopada 
2024 r. o godzinie 11:00 zamknął VII Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
  

  Przewodniczący Rady  
 
Dawid Andrzej Dalmann 
 

 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego we Włocławku protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska- Czerwińska   
 


